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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Toelichting rapport audit Vlaanderen over verzelfstandigde 

en verbonden entiteiten (OVVE) 

Door Lieven Penninck 

- Aanbeveling 1: nieuwe vertegenwoordigers goed informeren wat hun rol is vanuit het bestuur 

- Aanbeveling 2: rangschikking maken in de belangrijkheid van elk entiteit. Belangrijke 

entiteiten moeten anders worden aangestuurd en opgevolgd 

- Aanbeveling 3: doelstellingen stad en entiteit structureler op elkaar afstemmen 

- Aanbeveling 4: verwachtingen van administratie, mandatarissen en organen is niet zo 

duidelijk. Zet die scherper zodat iedereen weet wat van hen wordt verwacht 

- Aanbeveling 5: zorg dat de statuten/belang van elk samenwerkingsverband duidelijk vermeld 

staat op de website.  

Audit Vlaanderen merkt meerdere sterke punten op: draaiboek voor aanstelling vertegenwoordigers, 

mandatering vergaderingen loopt goed, opvolging financiële rapportering verloopt goed en 

klachtenbeheer rechtstreeks via website 

Verder merkte Audit Vlaanderen het volgende op: 

• Organisatiebeheersing: kader opnieuw schetsen en zelfevaluatie actualiseren 

• Verbeterpunten (niet verder opgevolgd door Audit Vlaanderen): enkele geformuleerd t.a.v. 

het bestuur (kunnen zelf geremedieerd worden) 

• Benchmark met andere besturen van deze thema-audit: we doen het heel goed t.o.v. andere 

besturen. Wij hebben 1 groen blokje en geen rode blokjes 

Onze reactie: 

- We maken een personeelsfiche voor elke vertegenwoordiger en verantwoordelijke 

ambtenaar. 

- We geven onze entiteiten ‘een gewicht’ zodat vertegenwoordigers en het bestuur weten wat 

ze kunnen verwachten. 

- Doelstellingen entiteiten meenemen in de omgevingsanalyse (ifv meerjarenplanning) 

- Afspraken tussen mandataris en ambtenaar mbt terugkoppeling meenemen in de nota rond 

aanstelling vertegenwoordigers. 

- Link website: opgelost 

- Organisatiebeheersing: we maken een nieuw kader op basis van kader Audit Vlaanderen 

(niet voor onmiddellijk weliswaar). 

3. Personeelsstromen zomer en najaar 

Door Mieke Vandoorne 

Vraag Willy: doorstroming op vraag van betrokkene of op vraag van bestuur? Carlo: op vraag van 

betrokkene gezocht naar meest werkbare oplossing. Diverse vragen van diensten/personeelsleden 

dus samen genomen en de beste oplossing gekozen 

Vraag Thomas: overal moeilijk in te vullen vacatures of beperkt tot bepaalde diensten? Carlo: vooral 

in sociale sector maar is voor elke dienst wel wat moeilijk. Mieke: we zetten vooral in op employer 

branding.  



Thomas: moeilijkheden om mensen te houden? Carlo: de tijd dat iedereen z’n carrière lang bij 

dezelfde werkgever blijft is voorbij. We merken in werknemers tevredensheidsmeting op dat werklast 

en werkdruk heel hard gestegen zijn sinds de vorige meting in 2015. Sinds enige tijd zijn er ook 

enkele medewerkers afwezig wegens burn-out. Werklast/werkdruk zijn wellicht de grootste 

werkpunten voor het bestuur de komende jaren. 

Thomas: is er een regeling voor mensen die op pensioen gaat? Carlo, elke dienst/gepensioneerde 

kan zelf kiezen hoe hij/zij z’n afscheid viert. Op het volgende nieuwjaarsfeest geven we als 

organisatie een attentie aan alle gepensioneerden van het afgelopen jaar. 

Willy: let op de timing en de manier waarop je attentie geeft aan gepensioneerden.  

4. Kerkfabrieken: budget 2023 en aanpassing MJP 
Door Stefan Himpens 

Wat is onze verplichting als stad tov kerkfabrieken?  Wij zijn decretaal verplicht te voorzien dat zij 

hun werking kunnen uitvoeren.  Dit gebeurt uiteraard in onderling overleg.  Maar we zijn inderdaad 

verplicht hun eventuele tekorten te ondervangen.  Hun uitgaven zijn natuurlijk wel gebaseerd op een 

meerjarenplan dat vooraf is overeengekomen.  De grotere investeringen liggen grosso modo vast bij 

aanvang van het strategisch meerjarenplan. 

 

Wat met gevallen van vandalisme?  De politie wordt verwittigd. 

 

5. Varia 
 

Igiusgelovigen, hebben zij vaste grond in Harelbeke.  Uitvalsbasis zit aan Ring Shopping Center.  Een 

aantal gelovigen woont in Harelbeke, waarvoor wij een bepaald bedrag betalen. 

 

 
De zitting wordt afgesloten. 

 
 

De verslaggever 

Stefan Himpens 


